
Referat af møde i forældrerådet på N. Zahles Gymnasieskole 
Onsdag d. 9. marts 2022 

Tilstedeværende 

 

Forældrerådets medlemmer 

Gruppe 1 (0.-5.klasse): Gruppe 3 (gymnasiet): Administrationen: 

T Rasmus Kyndesen T Morten Simonsen T Anne Birgitte Klange, rektor 

F Søren Haslund T Vibeke Linde-Strandby T Mona Schleppegrel, afd.inspektør, grundskolen 

T Emilie Sidsel Normann F Line Høgild T Lis Ingerslev, viceafd.inspektør, grundskolen 

T Stine Junge F Rikke Schmidt Kjærgaard   

      

Gruppe 2 (6.-9.klasse): Formand: Gæster: 

T Karen Marie Hansen T Jacob Jul Nørup Pedersen   

T Rune Stilling Forældrerepr. i bestyrelsen:   

F Sofie Bonnor T Maria Mantoni   

F Myong Grøn T Henrik Nedergaard Thomesen   

      

OBS: Tilstede (T), Afbud (A), Fraværende (F) 
 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent  
2. Godkendelse af dagsorden  
3. Godkendelse af referat fra sidste møde  
4. Kort orientering fra skolens ledelse og de forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer  
5. Planlagte punkter til næste møde  
6. Planlægning af skolens fødselsdag  
7. Opfølgning på indeklima.  
8. Endelig planlægning af næste forældrerepræsentantskabsmøde (19. april)  
9. Eventuelt  
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1. Valg af dirigent og referent  

Jakob, Rune 

2. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde  

Godkendt 

4. Kort orientering fra skolens ledelse og de forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer  

Anne-Birgitte - Gymnasiet 

• Der var mange ansøgere til gymnasiet i år, nok til en hel klasse mere end muligt (Der er 
nogle der ikke går på efterskole pga. gymnasiereform) 

• Ændringer i eksamensformer i gymnasiet 

• 8.klasse besøg på gymnasiet er fortsat en succes 

• Endelig var der gallafest igen, som var en stor succes 

• Der har været afholdt forældrekonsultationer 

• Klubber og udvalg (blandt eleverne) skal lige skubbes i gang igen 

Forældreinput – Mange der ikke kom med, fordi det var for dyrt (450 kroner). AB – Hovedparten af 
eleverne kom. Udvalget gjorde stort arbejde ud af at forklare, hvorfor det kostede, hvad det 
kostede. 

Spørgsmål til Sundhedsstyrelsens nye anbefalinger om alkohol – AB: Prøver at lave flere og flere 
arrangementer uden alkohol. Danske gymnasieelevers sammenslutning er meget imod. AB: Det er 
en proces. Skal lave flere attraktive ting, hvor alkohol spiller en mindre rolle. På studieturen til La 
Santa er alkohol bandlyst.  

Mona - Grundskolen 

• Samtaler afholdt med nye 6. klasser 

• Deling af nye 6.-klasser i to 

• Gallafest i 9. klasse, planlægning 

• Ændringer i eksamen (aflysninger) 

• Der ansat ny lærer samt ny ”pædagogisk leder”, Rikke Holst 

Jakob – Regnskab fra Vennefonden 

• Fremlæggelse af resultatet, der selvfølgelig er påvirket af flyglerne 

• Opfordring til FR om at komme med projektforslag til Vennefonden 
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• Egenkapital 517.000 

5. Planlagte punkter til næste møde  

Se punkt 8 

6. Planlægning af skolens fødselsdag  

29. april morgenarrangement – Kaffebiler, åbent hus for forældrene, kl. 8-10. Guidede tours på 
skolen.  

7. Opfølgning på indeklima 

Orientering om sidste bud på ventilationsløsning. Rune fortalte om den senest foreslåede løsning, 
som satte hak i flere bokse, men havde udfordring med plads, fordi løsningen kræver inddragelse 
af helt mødelokale, i princippet på hver etage. 

8. Endelig planlægning af næste forældrerepræsentantskabsmøde (19. april)  

Formålet med næst møde i Forældrerådet bliver at afvikle repræsentantskabsmødet 

Vi inviterer 6.-9. klasse plus 1.g forældre til Henrik Rindums oplæg 

9. Eventuelt  

Intet under eventuelt 


